



The Honourable / L'honorable David Lametti, P.C., Q.C., M.P. / c.p., c.r., député
Ottawa, Canada K1A 0H8

FEB 26 2021

Dear Participant:

I am pleased to join with many others in welcoming you today to the third annual Braiding Diversity into Justice event. The pandemic has necessitated some adjustments, but I know this year's virtual gathering will reflect the same enthusiasm and inspiration as past events.

The Braiding Diversity into Justice initiative offers a unique opportunity for you to get a glimpse into the lives of women who support the justice system in a variety of important roles. They each have their own personal stories to share with you about the path that brought them to their current position and why they chose to follow it, while offering you insights into their work. Perhaps they will even kindle a spark of motivation within you to pursue a career in the legal domain.



Increasing diversity both on the bench and throughout the justice system is important because people must see themselves represented in the institutions and bodies that serve them. At the same time, by reflecting the richness of Canadian society in all aspects of the justice system, we can offer information, services, and decisions that are built on and strengthened by a broad array of perspectives and lived experiences. All who work in the justice system have a role to play in advancing this goal. The Braiding Diversity into Justice initiative is a great example of these efforts.

This day would not have been possible without the collective dedication of the organizers. I applaud the many individuals who have generously pooled their time, efforts, and experience to make this special event possible. I would also like to congratulate each of you for participating today. As students, you have the opportunity to inform and shape tomorrow's society, including its justice system.

I wish you a day filled with learning and inspiration.

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'D. Lametti'.

The Honourable David Lametti, (he/him)



The Honourable / L'honorable David Lametti, P.C., Q.C., M.P. / c.p., c.r., député
Ottawa, Canada K1A 0H8

FEB 26 2021

Chère participante,
Cher participant,

C'est avec plaisir que j'unis ma voix à celles de beaucoup d'autres personnes pour vous accueillir aujourd'hui à la troisième manifestation annuelle du programme « Braiding Diversity into Justice ». La pandémie a nécessité quelques ajustements, mais je sais que le rassemblement virtuel de cette année suscitera le même enthousiasme et la même inspiration que les événements passés.

L'initiative « Braiding Diversity into Justice » vous offre une occasion unique de découvrir la vie des femmes qui soutiennent le système de justice dans divers rôles importants. Elles ont chacune leur propre histoire à partager avec vous sur le chemin qui les a menées à leur poste actuel et sur les raisons pour lesquelles elles ont choisi de suivre cette voie, tout en vous donnant un aperçu de leur travail. Peut-être même susciteront-elles en vous une étincelle de motivation à poursuivre une carrière dans le domaine juridique?



Il est important d'accroître la diversité, tant au sein de la magistrature que dans l'ensemble du système judiciaire, car les gens doivent se reconnaître dans les institutions et les entités qui les servent. En même temps, en reflétant la richesse de la société canadienne dans tous les aspects du système de justice, nous pouvons offrir des renseignements, des services et des décisions qui reposent sur un large éventail de perspectives et d'expériences. Nous tous qui travaillons au sein du système de justice avons un rôle à jouer pour faire avancer cet objectif. L'initiative « Braiding Diversity into Justice » est un merveilleux exemple de ces efforts.

Cette journée n'aurait pas été possible sans le dévouement collectif des organisateurs. J'applaudis les nombreuses personnes qui ont généreusement mis en commun leur temps, leurs efforts et leur expérience pour rendre cet événement spécial possible. Et je félicite chacun d'entre vous de participer à cette journée. En tant qu'étudiants, vous avez l'occasion d'orienter et de façonner la société de demain, y compris son système judiciaire.

Je vous souhaite une journée remplie d'apprentissage et d'inspiration.

L'honorable David Lametti, (il/lui)